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Trongårdsklubben 
Referat fra rådsmøde 3. april 2023 kl. 10 Billardstuen Trongården 
Tilstede: John Gredal, Torben Hansen, Jørn Ole Jensen, Hans Jørgensen, Io Kofod, Margit Petersen, 
Susanne Borch Reesing, Werner Tønnesen, og Inger Juel-Jacobsen (referent).  
Afbud: Olle Sommer 
 
Punkt 1. Godkendelse og opfølgning af referat fra møde den 6. marts 
Referat blev herefter godkendt og underskrevet. 
 
Punkt 2. Nyt fra formanden 
For at Trongårdsklubbens regnskab kan føres korrekt skal alle udbetalinger kunne foregå over en 
bankkonto. John har sammen med Io og Werner udarbejdet et bilag, som skal bruges i forbindelse med 
foredrag, sang og musik, hjælp i køkkenet til julefrokost og generalforsamling m.v.  
Der er ikke kommet nyt om tilskud fra kommunen. 
Et medlem har foreslået at vedtægterne for Trongårdsklubben står på hjemmesiden. Werner har 
muligvis vedtægterne på sin computer, og vil sende dem til Kirsten Mousten. 
John havde udarbejdet en quiz til underholdning til generalforsamlingen med spørgsmål, hvor svarende 
kunne læses i Vejby Nyt. 
Da ikke alle medlemmer kommer fra Vejby, og derfor får Vejby Nyt, blev det i stedet besluttet at lave 
en spørgeskemaundersøgelse for at blive klogere på, hvad medlemmerne ønsker, at klubben fremover 
skal prioritere. 
 
Punkt 3. Evaluering af foredrag med Mary Larsen 20. marts  
Der var 21 deltagere. Stemningen var god, men der var delte meninger om form og indhold. Nogle 
fandt foredraget interessant, mens andre mente, at det var for ustruktureret. 
 
Punkt 4. Økonomi 
Io uddelte oversigt over økonomien. Det ser rimeligt ud, og der er penge til generalforsamling inkl. 
betaling for forsamlingshuset, mad, drikkevarer, musikere og hjælp i køkkenet. Jørn har fået 
madklubben til at lave lagkager til ingrediensernes pris. Alle betaler for deltagelse i spisningen efter 
generalforsamlingen. 
Da vi endnu ikke ved, om der kommer tilskud fra kommunen, udskydes forsommerturen.  
 
Punkt 5. - Generalforsamling 19. april. planlægning, hvem gør hvad?  
Skævinge kro leverer mad og Meta m.fl. kommer og hjælpere i køkkenet. 
John udleverede en oversigt over de forberedende arbejdsopgaver. Alle i rådet møder kl. 10 onsdag den 
19. april. 
Werner kopierer 30 stk. vedtægter, Io kopierer 30 stk. årsregnskab, John kopierer 60 stk. dagsorden 
med spørgeskemaundersøgelse på bagsiden. John og Inger udarbejder spørgsmålene, hvor der også 
spørges om, hvilke emner til foredrag medlemmerne kunne tænke sig at rådet arrangerer. 
Jørn har købt rød- og hvidvin og Werner har nogle ekstra flasker rødvin fra sidste fællesspisning, 
Werner køber 12 alkoholfrie øl, 24 alm. øl 24 cola/sodavand i alm. størrelse. 
Margit sørger for bordpynt, servietter og lys plus mælk. Io køber kaffe og te samt laminerer navneskilte 
til John, Olle og Marianne. Jørn har papirduge med. Torben og Hans klarer højtalere. 
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Torben tager de røde sangbøger med fra Billardstuen. Inger tager håndsprit med. 
Hans kører til Skævinge med det brugte service dagen efter. 
Werner sørger for 2 flasker vin til dirigenten. 
Det aftaltes, at der sættes glas, øl, sodavand og postevand på bordene, mens tallerkener til hovedret, 
bestik, vinglas, kopper og servietter stilles frem på andre borde, så deltagerne efter generalforsamlingen 
deltager i borddækningen og herved får mulighed for at strække ben og tale med andre end 
sidemanden. 
Laks serveres som portionsanretninger, Hovedretten og desserten stilles på buffeten.  
Termokander med kaffe/te stilles på bordene, når det brugte service fra frokosten er båret ud. 
Lagkagerne stilles på Buffeten. 
Fra den røde sangbog synges: ”Det er i dag et vejr”, ”Kom maj du søde milde” og ”Jeg plukker 
fløjlsgræs”  
Susanne tager Fødselsdags- og Afslutnings sangene med, som er kopierede fra sidste år. 
Jørn kommer onsdag kl. 10 med nøgle og duge. Lagkagerne stilles i køleskabet tirsdag aften. 
 
Punkt 6. Forsommertur? Olle 
Udskydes til senere. Se punkt 4. 
 
Punkt 7 Fællessang 15. maj 
Margit har aftalt med Frede. Tilmelding inden den 8. maj. Det skrives på hjemmesiden, at hvis der er 
mindre end 15 deltagere der har meldt sig, aflyses det. 
 
Punkt 8. Fællesspisning 4. maj 
Arrangeres ikke 
 
Punkt 9. Evt. 
Der var forslag om at klubben skulle reklamere mere for sine arrangementer. Indtil videre holdes der 
fast i at Werner sender mail ang. arrangementer ud til alle medlemmer. Når vi låner Sognegården til 
arrangementer, er det en aftale, at der er åbent også for ikke-medlemmer.  
John taler med Kirsten om at oprette en arkivmappe til referater, så de bliver samles et sted.  
Inger taler med Erik Malling om være dirigent. 
Rådet opfordres til at finde nye medlemmer, som har lyst til at være med i rådet. 
 
Næste møde.1. maj kl. 10 i Billardstuen 
Konstituering 
 
 


